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Onderwerp Raadsvragen m.b.t. saldo nul A16 

Rotterdam voor luchtkwaliteit  

 

 

Geachte heren de Groot en Bovens,  
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Op 5 februari 2018 heeft u raadsvragen ingediend over “Saldo nul A16 Rotterdam voor lucht wordt niet 

gehaald”. Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. 
 

Vraag 1. 

Kent het college het bericht in het AD-Rotterdam dd. 5 februari 2018 dat het college van Rotterdam  

de raad van Rotterdam heeft geïnformeerd dat saldo nul m.b.t. de luchtkwaliteit niet wordt  

gehaald?  

 

Antwoord 

Ja, wij kennen het bericht in het AD van dd. 5 februari 2018.  

 

Vraag 2. 

Zo ja, waarom is ook de raad van Lansingerland hierover niet direct geïnformeerd?  

 

Antwoord 

Wij hebben dit niet gedeeld met de raad, omdat het bericht onvolledig is. In de brief van het college van 

B en W aan de raad van de gemeente Rotterdam, waar de betreffende berichtgeving op is gebaseerd, 

wordt op pagina 5 bovenaan, de reden opgegeven waarom saldo nul voor lucht (fijnstof) niet wordt 

gehaald. “Dit komt door een stijging van de PM10-waarde voor de achtergrondconcentratie. Deze 

achtergrondconcentratie is niet te beïnvloeden door het project A16 Rotterdam en verdere maatregelen 

in relatie tot de A16 Rotterdam. De A16 Rotterdam kan dan ook geen effect op dit aspect sorteren”. 
Ter informatie is de brief als bijlage bij deze brief gevoegd. 
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Vraag 3. 

Zo ja, sinds wanneer is het college hiervan op de hoogte?  

 

Antwoord 

Dit is bij het college sinds 2015 bekend, en de raad is hierover meerdere malen geïnformeerd. 

 

Vraag 4. 

Indien dit al vóór 24 januari 2018 bij het college bekend was, waarom heeft het college dan toch  

besloten om de Uitvoeringsovereenkomst en Bilaterale Overeenkomst te tekenen?  

 

Antwoord 

Zie beantwoording vraag 2. 

 

Vraag 5. 
Welke maatregelen gaat het college in overleg met de Bestuurlijke Afste 

mmingsgroep/BAG en  

Rijkswaterstaat nemen om er voor te zorgen dat saldo nul voor de luchtkwaliteit alsnog wordt  

gerealiseerd?  

 

Antwoord 

Geen, niet van toepassing, zie beantwoording vraag 2. 

 

 

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 
 

 

Ron Jeltema 

Secretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 

 

 

 

 

Bijlage: 

 Brief van het college van B en W van de gemeente Rotterdam aan de raad (T18.02447) 


